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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Pogarszaj¹cej siê kondycji PKP SA i spó³ek Grupy PKP towarzysz¹ niekorzystne zjawiska. Obecnie na

ulicy Targowejw Warszawie g³oduje dziewiêciu kolejarzy, którzy nawet i tu, w Izbie refleksji, zostali wprowa-
dzeni, Panie i Panowie Senatorowie, w b³¹d przez pana ministra Engelhardta, który w odpowiedzi na moje
pytanie, czy s¹ podpisane pakiety socjalne, gwarantowa³, ¿e takie pakiety s¹ podpisane. Dzisiejszy dzieñ po-
kazuje, ¿e Przewozy Regionalne przekazano samorz¹dom i ¿e ¿adnych pakietów socjalnych nie ma. Spó³ka
liczy szesnaœcie tysiêcy pracowników, a szeœæ tysiêcy miejsc pracy jest przewidzianych do redukcji.
W zwi¹zku z tym, jako senator Rzeczypospolitej, jako kolejarz, zwracam siê do pana ministra z apelem
o podjêcie z g³oduj¹cymi rozmów w obecnoœci konwentu marsza³ków, bo nie s¹ realizowane tak¿e podpisa-
ne porozumienia, dotycz¹ce roku 2015.

Oprócz tych, które przywo³a³em, s¹ jeszcze inne negatywne zjawiska. Otó¿ do pracy w PKP przyjmuje
siê ludzi, którzy budz¹ ogromne kontrowersje kadrowe w ca³ej Grupie PKP. Podam tylko kilka przyk³a-
dów. Jak mo¿na uzasadniæ to, ¿e prawnik, specjalista od zamówieñ publicznych, by³y wiceminister, po
tym, jak sprawowa³ funkcjê cz³onka zarz¹du spó³ki PKP SA, znalaz³ siê w zarz¹dzie telekomunikacji
spó³ki kolejowej? Drugi przyk³ad. Dlaczego w zarz¹dzie spó³ki PKP SA pojawi³a siê osoba organizuj¹ca
wczeœniej kampaniê wyborcz¹ jednemu z polityków? Dzisiejsze gazety pisz¹ na ten temat. Z jakich me-
rytorycznych wzglêdów jedno ze stanowisk dyrektorskich w spó³ce matce obj¹³ by³y doradca wicepre-
miera rz¹du AWS? Proszê wybaczyæ, ¿e nie podajê nazwisk osób, których kariery budz¹ najwiêksze
kontrowersje, ale jest to uzasadnione ich dobrem i dobrem ich rodzin. Nie zmienia to jednak faktu, ¿e
dla celów sprawdzenia, o które pana ministra proszê, ustalenie personaliów nie bêdzie ¿adnym proble-
mem dla podleg³ych panu ministrowi s³u¿b.

Ja wyznajê zasadê, ¿e trzeba patrzeæ na cz³owieka. Uwa¿am, ¿e obecna sytuacja kolei jest krytyczna
– Titanic tonie, a orkiestra gra. Dlatego prosi³bym pana ministra o podanie do publicznej wiadomoœci
informacji na temat Ÿróde³ finansowania i kosztów tegorocznych obchodów Œwiêta Kolejarza w Sali Kon-
gresowej w Warszawie.
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